
П Р О Т О К О Л № 2 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси       26 лютого 2016 року 

 

Головуючий: Скалько О. І. – голова громадської ради при обласній державній 

адміністрації (далі – громадська рада)  

Секретар: Овчарова Т. М. 

 

Присутні: члени громадської ради: Антоненко В. О., Бублій М. Ф., 

Галаєва О. М., Гончар С. М., Грачов П. О., Керей В. І., Лук’яненко В. М., 

Мисник В. Г., Мойсієнко В. М., Назаренко В. А., Нікітіна Г. М., 

Піднебесний Ю. Д., Прогнімак Я. І., Скакун В. Л., Слинько С. В., Стадник В. В., 

Фоміна Н. М.; 

представники директорату та студенти Черкаського навчально-наукового 

інституту ДВНЗ «Університет банківської справи» 

 

Запрошені: директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій 

з громадськістю облдержадміністрації Пасічник С. Л.; начальник управління 

екології та природних ресурсів облдержадміністрації Звягінцева О. М.; 

начальник управління освіти і науки облдержадміністрації Данилевський В. В. 

 

Порядок денний: 

1. Про ситуацію, що склалася навколо Черкаського навчально-наукового 

інституту ДВНЗ «Університет банківської справи». 

2. Про затвердження Порядку підготовки та проведення конкурсу  

при управлінні екології та природних ресурсів облдержадміністрації. 

3. Про постійну робочу комісію громадської ради з вивчення звітів структурних 

підрозділів облдержадміністрації. 

4. Про охорону водних біоресурсів у період весняно-літньої заборони. 

5. Про відбір кандидатів на військову службу за контрактом. 

6. Різне. 

 

1. Про ситуацію, що склалася навколо Черкаського навчально-наукового 

інституту ДВНЗ «Університет банківської справи». 

СЛУХАЛИ:  

Скалька О. І., який запропонував заслухати представників Черкаського 

навчально-наукового інституту ДВНЗ «Університет банківської справи».  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ткаченко Н. В. – т.в.о. директора Черкаського навчально-наукового 

інституту ДВНЗ «Університет банківської справи», яка повідомила,  

що 24 лютого відбулася зустріч ректорату Університету банківської справи  

з трудовим колективом та студентами Черкаського інституту Університету 

банківської справи, в ході якої поінформовано про позицію Міністра освіти  

і науки України Сергія Квіта про неможливість та недоцільність передачі 
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Черкаського навчально-наукового інституту ДВНЗ «Університет 

банківської справи» з державної в комунальну власність. Ректор УБС Тамара 

Смовженко зауважила, що в перспективі може розглядатися питання  

про укрупнення вищих навчальних закладів Черкащини, але лише після 

затвердження відповідної Програми Міністерством науки і освіти України.  

На цей час Черкаський інститут залишається невід’ємною частиною 

Університету банківської справи. Навчальний процес успішно продовжується.  

Гедз М. Й. – професор Черкаського інституту банківської справи, 

повідомив, що обласна рада 19.02.2016 схвалила звернення депутатів обласної 

ради до Кабінету Міністрів України, Міністерства освіти і науки України, 

Національного банку України щодо передачі Черкаського навчально-наукового 

інституту ДВНЗ «Університет банківської справи» з державної власності  

до спільної власності територіальних громад Черкаської області з віднесенням 

його до сфери управління Черкаської обласної ради. 

Скалько О. І. зазначив, що рішення громадської ради – на користь 

студентів і викладачів.  

 

2. Про затвердження Порядку підготовки та проведення конкурсу при 

управлінні екології та природних ресурсів облдержадміністрації. 

СЛУХАЛИ:  

Звягінцеву О. М., яка поінформувала, що управлінням розроблено 

2 проекти розпорядження облдержадміністрації: про затвердження складу  

і положення про комісію,  Порядку підготовки та проведення конкурсу проектів 

відповідно до статті 47 Закону України «Про охорону навколишнього 

природного середовища»; ознайомила присутніх з основними положеннями 

проведення конкурсу, передбаченого Порядком. З метою публічного 

обговорення проект зазначеного регуляторного акта розміщено на веб-сайті 

управління. Також повідомила, що розроблено обласну програму з охорони 

навколишнього природного середовища. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Фоміна Н. М. запропонувала погодити проект зазначеного Порядку. 

Скалько О. І. запропонував розглянути проект Порядку та погодити його 

шляхом електронного голосування впродовж тижня; подати пропозиції  

від громадської ради на адресу управління екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації: eco22@uch.net.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Розглянути проект Порядку та погодити його шляхом електронного 

голосування впродовж тижня; подати пропозиції від громадської ради  

на адресу управління екології та природних ресурсів облдержадміністрації: 

eco22@uch.net. 

 

3. Про постійну робочу комісію громадської ради з вивчення звітів 

структурних підрозділів облдержадміністрації. 

mailto:eco22@uch.net
mailto:eco22@uch.net
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СЛУХАЛИ:  

Скалька О. І., який запросив Піднебесного Ю. Д. доповісти  

про роботу комісії з вивчення звітів структурних підрозділів 

облдержадміністрації за 2015 рік.  

ВИСТУПИЛИ: 

Піднебесний Ю. Д. поінформував присутніх про утворення та роботу 

комісії з вивчення звітів за 2015 рік,  

запропонував затвердити персональний склад постійної робочої комісії 

громадської ради з вивчення звітів структурних підрозділів 

облдержадміністрації: Піднебесний Юрій Дмитрович – голова комісії, Кравцов 

Олег Олександрович, Грачов Павло Олександрович, Лук’яненко Вероніка 

Миколаївна, Скакун Вадим Леонідович, Бублій Михайло Федорович, Нікітіна 

Галина Михайлівна, Стадник Володимир Володимирович; 

долучити до роботи фахівців із відповідних питань (КРУ, фінансової 

інспекції, податкової, прокуратури, незалежного юриста та ЗМІ за згодою)  

для вивчення звітів структурних підрозділів облдержадміністрації; 

засідання комісії проводити 2 рази на тиждень, чергове засідання провести 

1 березня о 16.00 в к. 340, запросити фахівців. 

Керей В. І. запропонував долучити його до роботи комісії та нових членів 

громадської ради. 

ВИРІШИЛИ:  

Утворити та затвердити персональний склад постійної робочої комісії 

громадської ради з вивчення звітів структурних підрозділів 

облдержадміністрації: 

Піднебесний Юрій Дмитрович – голова комісії, Кравцов Олег 

Олександрович, Грачов Павло Олександрович, Лук’яненко Вероніка 

Миколаївна, Скакун Вадим Леонідович, Бублій Михайло Федорович, Нікітіна 

Галина Михайлівна, Стадник Володимир Володимирович, Керей В’ячеслав 

Іванович. 

Голосували: «за» – одноголосно.  

 

4. Про охорону водних біоресурсів у період весняно-літньої заборони.  

СЛУХАЛИ:  

Пасічника С. Л., який поінформував, що у зв’язку з наближенням періоду 

весняно-літньої заборони на вилов риби та інших водних біоресурсів  

у рибогосподарських водних об’єктах, буде проведено операцію «Нерест»,  

до якої залучатимуться органи екологічного контролю, рибоохорони, 

громадські екологічні організації та запропонував громадській раді долучитися 

до процесу.  

 

5. Про відбір кандидатів на військову службу за контрактом.  

СЛУХАЛИ:  

Пасічника С. Л., який поінформував про проведення відбору громадян  

на військову службу за контрактом, запропонував зацікавленим особам 
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звертатися до обласного військового комісаріату з питань проходження 

військової служби за контрактом, умов контракту, вакансій тощо. 

6. Різне. 

1) СЛУХАЛИ:  

Слинька С. В., який запропонував звернутися до Президента України 

провести зустріч із головами громадських рад при обласних державних 

адміністраціях. 

ВИСТУПИЛИ: 

Скалько О. І. запропонував підготувати питання, які слід задати 

Президенту України. 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутися до Президента України щодо проведення зустрічі з головами 

громадських рад при обласних державних адміністраціях. 

Голосували: «за» – одноголосно.   

 

2) СЛУХАЛИ:  

Назаренка В. А., який запропонував провести в області форум, запросити 

спікерів з Румунії, Польщі, Латвії, Естонії, в яких є досвід з децентралізації; 

громадській раді звернутися до облдержадміністрації провести форум  

в Черкаській області. 

 

3) СЛУХАЛИ:  

Пасічника С. Л., який поінформував, що після 21 лютого всі повноваження 

щодо виконання закону про декомунізацію переходять  

до облдержадміністрації, відповідно до положень якого всі населені пункти 

буде перейменовано. Інформацію про не перейменовані населені пункти буде 

надіслано громадській раді. 

 

4) СЛУХАЛИ:  

Скалька О. І., який запропонував громадській раді на наступне засідання 

підготувати питання для розгляду; 

рекомендувати Черкаській обласній раді включити члена громадської ради 

Піднебесного Юрія Дмитровича до складу поліцейської комісії при Головному 

управлінні Національної поліції в області відповідно до Закону України  

«Про Національну поліцію». 

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати Черкаській обласній раді включити члена громадської ради 

Піднебесного Юрія Дмитровича до складу поліцейської комісії при Головному 

управлінні Національної поліції в області відповідно до Закону України  

«Про Національну поліцію». 

Голосували: «за» – одноголосно.   

 

 

 

Головуючий        О. Скалько 
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Секретар         Т. Овчарова 


